
 
Muut asiat 
 
KV 16.12.2024 § 63 
 
 Valtuutettu Jesse Hildén teki valtuustoaloitteen 

varhaiskasvatuksen maksuttomuudesta. (Liite) 
 
Valtuutettu Heli Vuorensola antoi katsauksen 
hyvinvointivaliokunnan syksyyn. 
 
Valtuutettu Eevakaisa Lehtosalo-Lönnberg kiitti 
puheenvuorossaan kunnan viranhaltijoita ja luottamushenkilöitä 
hyvästä yhteistyöstä. 
 
Valtuutettu Mika Järvinen esitti Kokoomuksen valtuustoryhmän 
valtuustoaloitteen, ettei kokouksen videointia keskeytettäisi 
kokoustaukojen ajaksi. (Liite) 
 
Valtuuston puheenjohtaja Veikko Kotolahti kiitti valtuustoa 
kuluneen vuoden työstä. 


